
Zápis
ze 3. řádného zasedání Akademického senátu FSI

VUT dne 21. 10. 2021

Místo konání: zasedací místnost děkana FSI VUT
Čas konání: 14:00 – 15:15
Přítomní: dle hlasovací  listiny
Omluveni: Ing. Adam, Ing. Cabalka, Ing. Houfek, doc. Klimeš, Ing. Kosová,

doc. Mazůrek, RNDr. Popela, prof. Spousta
Neomluveni: Tomáš Prášek
Hosté: děkan doc. Katolický, proděkani doc. Hlinka, doc. Fuis, Ing. Bednář a

tajemník Ing. Tesař
Zasedání řídil: doc. Návrat

Program:
1. Volba skrutátorů
2. Schválení programu zasedání, kontrola zápisu z 2. řádného zasedání, plnění

usnesení
3. Informace vedení fakulty, informace z grémií
4. Informace VK o stavu příprav voleb kandidáta na jmenování děkanem
5. Schválení Disciplinárního řádu FSI pro studenty
6. Schválení Aktualizace rozpočtu FSI (doplnění akcí fakultního významu)
7. Konečné projednání Zprávy o hodnocení výuky v bakalářských a magisterských

studijních programech za LS 2020/2021
8. Předložení a projednání Pravidel pro přijímací řízení a podmínek pro přijetí ke studiu v

bakalářských studijních programech v akademickém roce 2022/2023
9. Předložení a projednání Pravidel pro přijímací řízení a podmínek pro přijetí ke studiu v

navazujících magisterských studijních programech v akademickém roce 2022/2023
10. Předložení Pravidel pro přijímací řízení v doktorských studijních programech na FSI

VUT pro akademický rok 2022/2023
11. Schválení zástupců do komisí pro výběrová řízení
12. Stanovení termínu a programu příštího řádného zasedání AS FSI
13. Různé

Zasedání zahájil a řídil předseda AS FSI doc. Návrat.

Doc. Návrat přivítal pana děkana doc. Katolického, proděkany doc. Hlinku, doc. Fuise,
Ing. Bednáře a tajemníka Ing. Tesaře.

ad 1) Volba skrutátorů

Návrh: Ing. Ramík, Ing. Gregor
Usnesení: AS FSI schvaluje skrutátory Ing. Pavla Ramíka a Ing. Lukáše Gregora.
Hlasování č. 1: pro: 22 proti: 0 zdržel se: 2
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ad 2) Schválení programu zasedání, kontrola zápisu z 2. řádného zasedání,
plnění  usnesení

Usnesení: AS FSI schvaluje předložený program 3. řádného zasedání AS FSI.
Hlasování č. 2: pro: 24 proti: 0 zdržel se: 0
Usnesení: AS FSI schvaluje zápis z 2. řádného zasedání AS FSI.
Hlasování č. 3: pro: 24 proti: 0 zdržel se: 0

Plnění usnesení: Na minulém zasedání byly projednávány návrhy kandidátů na jmenování
rektorem, AS FSI podpořil nominaci doc. Janíčka, tato informace byla předána volební
komisi  AS VUT.
Na minulém zasedání byl také schválen harmonogram volby kandidáta na jmenování
děkanem FSI, podle kterého proběhne dne 23. 11. 2021 ve 14.00 v posluchárně P3
předvolební shromáždění akademické obce FSI.

ad 3) Informace vedení fakulty, informace z grémií

Děkan:
- Vedením ÚST byl pověřen Ing. Jan Zouhar, Ph.D. a bylo vypsáno výběrové řízení na

ředitele ústavu.
- CVIS spustil modul evidence pracovní doby.
- FA vznesla požadavek zveřejňovat práce studentů mimo závěrečných. Toto však nelze

učinit bez souhlasu studenta, proto budou zveřejňovány jen ty práce, jejichž zveřejnění
je dané zákonem.

- V současnosti jsou na FSI 4 covid pozitivní studenti.

Tajemník:
- Informoval o probíhajících rekonstrukcích v areálu fakulty.

Doc. Hlinka:
- Proběhla Noc vědců, doc. Hlinka poděkoval všem zúčastněným. Akce se uskutečnila

tradičně v Technickém muzeu, vzhledem ke klesající návštěvnosti se do budoucna
zvažují jiné varianty prezentace fakulty.

prof. Štětina:
- Na AS VUT informoval prorektor Grmela o projektech TAČRu, pro příští rok mimo

národních center kompetence pravděpodobně nebudou vypisovány žádné další výzvy.
- Byly rozpočítány svobodné předměty.
- Byla doplněna Knihovní rada VUT o MgA. Tomáše Hrůzu.
- Připravuje se volba kandidáta na jmenování rektorem, tento týden probíhají předvolební

shromáždění.

RNDr. Popela:
- Informace z úrovně RVŠ i AS VUT byly zaslány mailem.

Doc. Roupec:
- Okomentoval informace zaslané RNDr. Popelou.
- RVŠ zaslala 25 připomínek ke statutu NAÚ, akceptovány byly 4. RVŠ přijala usnesení,

kterým vyjadřuje nesouhlas se skutečností, že žádná z jejích zásadních připomínek
nebyla zohledněna.
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- Metodika 17+: komise pro vědeckou činnost shromažďuje zkušenosti. Je plánováno
setkání zástupců RVŠ, KHV a RVVI, na kterém budou zkušenosti prodiskutovány a
následně předány MŠMT.

ad 4) Informace VK o stavu příprav voleb kandidáta na jmenování děkanem

Ing. Ramík upozornil, že do 5. 11. se podávají návrhy kandidátů. Volební komise se
dohodla, že návrhy nebudou zveřejňovány průběžně, ale až po uplynutí doby, do které se
mohou podávat případné opravy těchto návrhů.

ad 5) Schválení Disciplinárního řádu FSI pro studenty

Mgr. Hoderová informovala senátory o změnách, které byly provedeny po projednání
dokumentu Legislativní komisí. Jednalo se o drobné úpravy - sjednocení termínů, případně
nahrazení jednotlivých výrazů. LK dokument doporučuje schválit.

Usnesení: AS FSI schvaluje Disciplinární řád FSI pro studenty ve znění ze dne
15. 10. 2021.
Hlasování č. 4: pro: 25 proti: 0 zdržel se: 2

ad 6) Schválení Aktualizace rozpočtu FSI (doplnění akcí fakultního významu)

Finanční komise dokument projednala a proti žádné z doplněných položek (vybudování
dělící příčky a interiérové vybavení po dokončení 1. etapy rekonstrukce) nemá námitek,
dokument doporučuje ke schválení.

Usnesení: AS FSI schvaluje dokument Rozdělení dotace finančních prostředků na Fakultě
strojního inženýrství VUT v Brně pro rok 2021 - dodatek č. 1 ve znění ze dne 23. 9. 2021.
Hlasování č. 5: pro: 27 proti: 0 zdržel se: 0

ad 7) Konečné projednání Zprávy o hodnocení výuky v bakalářských a
magisterských studijních programech za LS 2020/2021

Doc. Fuis informoval, že minulý týden Studijní komise projednala připomínky k
předloženému dokumentu, na základě kterých byly provedeny drobné opravy.

Usnesení: AS FSI projednal Zprávu o hodnocení výuky v bakalářských a magisterských
studijních programech za LS 2020/2021 a nemá další pozměňující připomínky.
Hlasování č. 6: pro: 24 proti: 0 zdržel se: 3

ad 8) Předložení a projednání Pravidel pro přijímací řízení a podmínek pro
přijetí ke studiu v bakalářských studijních programech v akademickém roce
2022/2023

ad 9) Předložení a projednání Pravidel pro přijímací řízení a podmínek pro
přijetí ke studiu v navazujících magisterských studijních programech v
akademickém roce 2022/2023

3/5



Proděkan Bednář uvedl, že kromě těchto dvou dokumentů byl vytvořen ještě další pro
programy vyučované v anglickém jazyce.
Oproti minulým letům došlo k zásadní změně ve formátu. Důvodem je připravovaný pokyn
rektora ke směrnicím pro přijímací řízení. Byly vypuštěny nadbytečné informace, směrnice
jsou kratší a přehlednější.

ad 10) Předložení Pravidel pro přijímací řízení v doktorských studijních
programech na FSI VUT pro akademický rok 2022/2023

Pan děkan informoval, že i tato směrnice byla vytvořena již podle nového formátu, zůstává v
ní ale možnost uskutečnit přijímací řízení v průběhu akademického roku.
Prof. Štětina upozornil na nejasnosti ohledně přijímací zkoušky, která dle směrnice má být
ústní v délce max. 60 minut s hodnocením prospěl/neprospěl, přitom pořadí uchazečů má
být sestaveno podle bodů. Podle prof. Štětiny je zvláště v souvislosti s reformou DS potřeba
klást důraz na kvalitu studentů DS, která by mohla být prokázána testem v průběhu přijímací
zkoušky.

ad 11) Schválení zástupců do komisí pro výběrová řízení

ÚMTMB/docent
zástupce doc. Knoflíček, náhradník Ing. Hnízdil
Hlasování 7: pro: 26 proti: 0 zdržel se: 1

ÚST/ředitel
zástupce doc. Juračka, náhradník doc. Vašik
Hlasování 8: pro: 25 proti: 0 zdržel se: 2

ÚK/VaV pracovník junior
zástupce doc. Juračka, náhradník doc. Blecha
Hlasování 9: pro: 26 proti: 0 zdržel se: 1

EÚ/research and development worker - Postdoc
zástupce doc. Juračka, náhradník Ing. Bradáč
Hlasování 10: pro: 26 proti: 0 zdržel se: 1

EÚ/VaV pracovník junior
zástupce doc. Juračka, náhradník doc. Svoboda
Hlasování 11: pro: 24 proti: 0 zdržel se: 2

SPIL/research and development worker - Postdoc
zástupce Ing. Bradáč, náhradník prof. Štětina
Hlasování 12: pro: 26 proti: 0 zdržel se: 1

ÚAI/Asistent/ka aplikované informatiky, Asistent/ka automatizace, elektrotechnika, Odborný
asistent/ka síťové technologie, Výzkumný pracovník – technolog
zástupce doc. Vašík, náhradník doc. Knoflíček
Hlasování 13: pro: 25 proti: 0 zdržel se: 2

ÚVSSR/asistent
zástupce Ing. Ramík, náhradník doc. Žák
Hlasování 14: pro: 25 proti: 0 zdržel se: 2
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ad 12) Stanovení termínu a programu příštího řádného zasedání AS FSI

Termín 4. řádného zasedání byl navržen na čtvrtek 25. 11. 2021 ve 14 hodin.

Návrh programu pro 4. řádné zasedání AS FSI:
- Volba kandidáta na jmenování děkanem
- Pravidla pro přijímací řízení do BS, NMS, DS - schválení

Usnesení: AS FSI schválil termín 4. řádného zasedání AS FSI 25. 11. 2021.
Hlasování 15: pro: 25 proti: 1 zdržel se: 1

ad 13) Různé

Na dotaz doc. Blechy ohledně dohod o home-office pan děkan odpověděl, že v současné
době se neuvažuje o zpřísnění karanténních opatření, dohody byly připraveny, aby v případě
zhoršující se situace mohl být home-office zaměstnancům umožněn.
Na dotaz Ing. Bradáče ohledně evidence pracovní doby pan děkan odpověděl, že jediným
problémem by mohlo být, že zaměstnanci při vjezdu do areálu nepoužívají kartu, každá SPZ
je ale přiřazena ke kartě zaměstnance, takže teoreticky by systém fungovat měl.
Další dotaz Ing. Bradáče se týkal pokračování rekonstrukcí areálu, konkrétně budov B.
Pan tajemník odpověděl, že rekonstrukce budov B byla zatím odložena. Příštím rokem
proběhnou dílčí úpravy v B2, podle vývoje financování na začátku příštího roku se rozhodne,
jakým způsobem rekonstrukce bude probíhat, je šance na získání prostředků z národního
fondu obnovy.

Poté bylo zasedání ukončeno.

Verifikoval:
předseda AS FSI předsedkyně SK AS FSI
doc. Ing. Tomáš Návrat, Ph.D. Ing. Petra Kosová

zapsala: Brigita Rohovská
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